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Deltagere: Charlotte Pipenbring, Hans-Jørgen Bøgesø, Charlotte Korsgaard, Henriette 
Graversen, Robert Veilis, Thomas Beck, Anders Davidsen 
 
Afbud fra: John Larsen 

Nr. Punkt  
(* = fast punkt, jf. forretningsorden)

Referat

1* Valg af referent Anders

2* Godkendelse af referat Godkendt

3* Økonomi, herunder 
budgetopfølgning og salg

Vores kasserer John var forhindret, og derfor blev 
kvartalsregnskabet ikke gennemgået i alle detaljer.  

Men overordnet set kan det siges, at vi fortsat ligger 
over budgetteret i billetomsætning. Målt i antal 
billetter er vi sikre på at lave rekordår. Vi har allerede 
passeret 20.000 solgte billetter. 

På minussiden har vi i år færre reklameindtægter, lidt 
mindre art cinema-tilskud og markant dyrere (men 
dog langt bedre) rengøring.

4* Repertoire Der er stadig et alsidigt repertoire, og de fleste titler 
sælger pænt i forhold til, hvad vi forventer af dem. 

Thomas har for nyligt lavet en opdateret liste over 
årets 20 bedst sælgende film indtil videre. I top-10 er 
6 film fra Biografklub Danmark. 

Der er ingen decideret art house-titler i top-20, men 
en film som Den Blå Kaftan ligger lige udenfor. 
Listen toppes stadig suverænt af Meter i sekundet.



5* Huset Koldinghus har foræret os nogle flotte gardiner fra en 
udstilling, og Thomas vil i den kommende tid skrive 
ud til frivillige, om de vil være med til at sy dem til, 
så de passer til vores formål. Meningen er, at de skal 
hænge på hele det åbne stykke ned mod Madbaren, så 
rummet kan ‘lukkes af’. 

Er der stof tilovers, vil vi også gerne sætte stof for 
vinduerne i loungeområdet. Desuden foreslår Robert 
lyddæmpende træpaneler til samme rum. 

I gården er det planen, at den nuværende runde scene 
pilles ned, og der til gengæld sættes en større 
permanent udendørsscene op i den modsatte ende af 
gården set fra biografen. Dette projekt styres af 
Nicolai Kultur i samarbejde med kommunen. 

To håndværkere har været forbi for at se på 
mulighederne for at sætte gelændere op i salene. 
Thomas afventer dog stadig konkrete bud fra dem.

6* Frivillige Især Robert brød sig ikke om måden, det seneste 
frivilligmøde forløb. Her blev meget af tiden brugt 
på, at Thomas oplærte billetsælgere i nyt system. 
Resten af os blev lidt ‘tilovers’. 

Vi diskuterer muligheden for et rotationsprincip i 
ansvarsroller, når vi holder fællesmøder. Den mest 
realistiske løsning er nok, at ansvaret går på skift 
internt i bestyrelsen. 

Men ideelt set vil vi gerne lægge op til, at en gruppe 
af øvrige frivillige tager opgaven på sig. Det er ikke 
nogen ‘naturlov’, at bestyrelsen afvikler og indkalder 
til disse, så det vil vi have som punkt på et af de 
kommende frivilligmøder. 

Charlotte P synes også, at vi skal diskutere med alle 
frivillige, hvad formålet med møderne bør være, da 
det ikke står helt klart på nuværende tidspunkt.



7* Orientering fra formanden, daglig 
leder og bestyrelsesmedlemmer

Hans-Jørgen mindede os om, at vi har 25-års 
jubilæum lørdag den 8. juni 2024. Han er i kontakt 
med Hanne Risgaard, som sammen med andre 
‘koryfæer’ forventes at deltage. Vi snakkede også om, 
hvad vi eventuelt kan vise af særlige film på dagen. 
Det kunne være nogle, som vi viste helt i starten og/
eller generelt populære film fra 1999 (der er mange). 

Hvis vi må for distributørerne, vil vi gerne vise film 
til 25 kroner denne dag, men det kan vi ikke forvente. 
Detaljerne om jubilæet tager vi op igen på det første 
bestyrelsesmøde i 2024, som er 7. februar. 

Samarbejdsaftalen med Kolding Kommune for de 
næste 4 år er faldet helt på plads, nævnte Hans-
Jørgen. Vi har i høj grad præget ordlyden, og 
kommunen godtog det uden væsentlige ændringer. 
Kolding Kommune har været en konstruktiv 
medspiller i hele forløbet og skal roses for dette. 

Thomas nævnte, at vi er kommet på kino.dk, som 
betyder, at vi lettere dukker op i Google-søgninger.

8 Bestyrelsens opgaver (jf. Hans-
Jørgens mail)

Vores vedtægter er senest blevet ændret i 2007 og 
trænger til at blive kigget ordentligt igennem. Det 
gælder blandt andet i forhold til ansvarsområder. 

Inden generalforsamlingen i marts 2024 vil Hans-
Jørgen og Anders sammen komme med forslag til 
ændringer. Disse kan dog kun vedtages, såfremt et 
tilstrækkeligt stort flertal både i procent og antal af 
fremmødte ligeledes ønsker dette.

9* Næste møde 7. februar 2024.

10* Evt. Intet relevant.


